

**Baseus倍思**

**倍思 重力支架车载无线充 使用说明书**

使用产品前请仔细阅读本使用说明书并妥善保管

**一、产品介绍**

感谢您选择我们公司的产品。本产品是一款支持无线充电功能的重力支架车载无线充。使用本产品前，请仔细阅读本说明书，并妥善保管，以备查阅。

**二、产品参数与基本信息**

名称：倍思重力支架车载无线充  
型号：WVY1-1 WVY1-Q1 WVY1-S5  
材料：ABS  
工艺：注塑  
输入：5V=2A, 9V=1.7A  
(建议搭配符合QC2.0/QC3.0协议的适配器)  
输出：10W(Max)  
额定功率：5W(Max)  
额定电压：5V/9V  
适用机型：兼容所有无线充电的手机 (4.0-6.5英寸)  
产品工作温度：0-35℃

**三、包装清单内容**

支架\*1  
说明书\*1  
保修卡\*1  
1m黑色Micro USB数据线\*1

**四、产品结构图**

无线充电区域  
指示灯  
Micro 供电接口

**五、使用说明**

- 1.选择合适的位置将产品安装固定好。
- 2.连接数据线通电后，放上手机即可使用。

**六、指示灯说明**

LED指示灯  
插上数据线，纯绿色LED灯亮起；  
当感应到无线充电设备，LED灯闪烁；  
当设备未检测到无线充电设备，LED灯熄灭；  
当检测到异物，LED灯闪烁；  
当检测到异物，LED灯闪烁；

**七、注意事项**

- 1.无线充电除给手机充电过程中，手机表面温度会出现一定程度升高，属于无线充电正常现象，不会影响您的使用。
- 2.使用本产品时，请勿将输出电压为5V=2A, 9V=1.7A的充电器插在无线充电底座上。
- 3.请勿将本产品安装在易燃、易爆、潮湿、高温、强磁、强电等环境中。
- 4.本产品有输入过流保护功能，如使用不当可能导致输入端过热，请检查是否过载或短路。
- 5.请勿将本产品安装在35℃以上的环境中，如火中、过烫(40℃)或低温(0℃)环境中。
- 6.请勿将本产品安装在潮湿、有腐蚀性、易燃、易爆等环境中。
- 7.请勿拆卸、改装或自行维修设备。
- 8.请勿将本产品安装在易燃、易爆、潮湿、高温、强磁、强电等环境中。
- 9.用户不正当使用或不正确安装本产品可能会导致本产品寿命降低或损坏，因此请严格按照本说明书中的要求进行安装、使用。

**八、电子信息产品有害物质声明**

部件名称	有害物质或元素					
	铅(Pb)	汞(Hg)	镉(Cd)	六价铬(Cr(VI))	多溴联苯(PBB)	多溴二苯醚(PBDE)
PCB	○	○	○	○	○	○
塑料	○	○	○	○	○	○
附件	○	○	○	○	○	○

本声明符合SJ/T 11364的规定。  
○：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572标准规定的限量要求以下。  
△：表示该有害物质在该部件某些均质材料中的含量超过GB/T 26572标准规定的限量要求。  
注：本产品符合RoHS 2.0指令 (2011/65/EU)

**九、温馨提示**

“RoHS”是指“有害物质限制”，不是产品品质保证期限。电子产品均含有铅、汞、镉等有害物质，一旦超标使用，有害物质超标可能导致对人体造成伤害，对环境造成污染，对人体、财产造成严重损害。“环保限制期限”，意味着所有有害物质含量均符合RoHS指令的要求，超过规定使用期限后可能会出现安全风险问题，我们不再对产品品质负责。

5年质保  
本产品符合RoHS指令产品在正常使用状态下的环保使用期限为5年。本产品所含有的有害物质是由于现阶段技术水平所无法完全避免的，符合中国《电子信息产品有害物质限制管理办法》的要求。且属于欧盟RoHS指令豁免物质。  
在产品出厂前已经过严格检测，确保外观材料均采用无毒无害绿色环保材料制造。消费者在正常使用情况下不会接触到有害物质，不会对人体造成危害。

CE, RoHS, Recycle, WEEE, FCC ID: 2A13F-WVY1

品牌名：Baseus倍思  
公司：深圳泰格斯创新科技有限公司  
地址：深圳市福田区福田街道头岗社区香梅路2008号泰格斯创新科技园五层  
服务热线：4008001211 网址：www.baseus.com

警告：禁止触摸、禁止插入异物、请勿自行拆卸。  
请勿在高温或潮湿环境下使用本产品。本产品禁止进水。

FR1388Z  
倍思设计  
中国制造

**Baseus倍思**

**Baseus Wireless Charger Gravity Car Mount User Manual**

Please read this user manual completely and keep it properly

**1. Product introduction**

Thank you for choosing Baseus products. This is a gravity linkage car mount holder with wireless charging. Please read the manual carefully before using the product and keep it with proper care for future reference.

**2. Product parameters**

Name: Baseus Wireless Charger Gravity Car Mount  
Model No.: WVY1-1 WVY1-Q1 WVY1-S5  
Material: ABS  
Process: Injection molding  
Input: 5V=2A, 9V=1.7A  
It is recommended to use with QC2.0/QC3.0 adapter(s)  
Output: 10W (Max)  
Rated power: 5W (Max)  
Rated voltage: 5V/9V  
Install way: Clamping type  
Fixed position: Air outlet  
Suitable for: Mobile phones with wireless charging function (4.0-6.5 inch)  
Working temperature: 0-35°C

**3. Product list**

Holder\*1  
User Manual\*1  
Warranty Card\*1  
1m Black Micro charging cable\*1

**4. Product parameters**

Wireless charging area  
LED  
Micro charging port

**5. Instructions for use**

1. Select an appropriate location on an air vent to fix the holder.
2. Connect the data cable to power on, and put the phone on it.

**6. Instructions on Indicator Lights**

PLED lights  
Power on through the data cable and the pure green LED light turns on;  
It flashes 2 times and goes out, the input power detection, about 2-3 seconds after entering the standby state;  
When the sensor on the wireless charging device, the pure green LED lights up;  
The solid green LED turns off when the device sends a data signal of fully charge;  
The solid green LED flashes when a metal foreign object (FOD) is detected.

**7. Precaution**

1. When using the wireless charger to charge a phone, the surface temperature of the phone will increase to a certain extent, which is a normal phenomenon and will not affect the service life and performance of the device.
2. When using this product, please use an adapter with output voltage of 5V=2A, 9V=1.7A or a fast charging adapter.
3. Do not place metal objects on the contact surface during charging, such as iron pieces, mag, metal protective shells, etc.
4. This product has input overcurrent and overvoltage protection. Improper use will cause a shutdown or reduction of output power, please check whether the equipment is used abnormally or improperly.
5. Please use the product at the ambient temperature of 0-35°C. Do not expose to the sun, and use in damp, dirty and fire environments. Do not put the product in water, fire, too high (40°C) and too low temperature (<-20°C) environment, and keep it away from children.
6. Please clean the surface with a dry and soft cloth, and do not use chemicals, soap or detergents to clean the product.
7. Do not disassemble, modify or repair the wireless charger by yourself.

7.8 Do not place magnetic stripe cards (including credit cards, phone cards, bank passbooks and registration cards) close to the device being charged to avoid the magnetic stripe being damaged by the magnetic field generated by the device.  
7.9 The improper use of this product by users may lead to decrease of the service life or damage, and the results due to improper use is neither covered in the warranty nor the responsibility of the manufacturer. Thank you for your understanding.

**8. Declaration on Toxic or hazardous substances and elements contained in electronic products**

Part Description	Toxic or hazardous substances and elements					
	Lead (Pb)	Mercury (Hg)	Cadmium (Cd)	Hexavalent chromium (Cr(VI))	Polybrominated biphenyls (PBB)	Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
PCB	○	○	○	○	○	○
Plastic	○	○	○	○	○	○
TPU	○	○	○	○	○	○

This form is compiled in accordance with SJ/T 11364.  
○: It indicates that the content of the toxic and harmful substance in all homogeneous materials of the component is below the limit specified in GB/T 26572 standard.  
△: The content of toxic and harmful substances in at least one homogeneous material of this part exceeds the limit stipulated in GB/T 26572 standard.  
This product complies with EU RoHS 2.0 Directive (2011/65/EU).

**9. Warm Tip**

The Swan icon refers to the "effective life of environmental protection", not the product quality assurance period. Electronic products all contain toxic and harmful substances such as lead, mercury and cadmium. Once they are released, toxic and harmful substances may leak or mutate, cause pollution to the environment, or cause serious damage to people and property. The term of "environmental protection use" means that all electronic products will be required to use within this effective period. We will no longer be responsible for the quality of the products due to safety risks that arise after the safe use period.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.  
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.  
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:  
- Reorient or relocate the receiving antenna.  
- Increase the separation between the equipment and receiver.  
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.  
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

CE, RoHS, Recycle, WEEE, FCC ID: 2A13F-WVY1

Copyright ©2019-2021 Shenzhen Times Innovation Technology Co., Ltd. All Rights Reserved.  
Shenzhen Times Innovation Technology Co., Ltd.  
A501 501 floor, Building B, Baseus Intelligence Park, No.2008, Xuegang Rd, Gangshu Community, Bantian Street, Longgang District, Shenzhen  
Executive Standard: Q/SCZ 010-019  
Hotline: 4008001211 11. Website: www.baseus.com

警告：禁止触摸、禁止插入异物、请勿自行拆卸。  
请勿在高温或潮湿环境下使用本产品。本产品禁止进水。

FR1388Z  
倍思设计  
中国制造

产品配件明细

包装附件明细

外箱尺寸 QTY

印刷颜色明细



PANTONG 8600 C

版本修改说明

比例/单位 (1:1)mm

包装编码	PB1388Z	客户	倍思 BASEUS	物料名称	说明书	物料编码	
产品型号		产品名称	倍思 重力支架车载无线充 黑色	物料规格	尺寸: L60*W95mm材质: 100g悦上臻高白 双面单黑印刷 风琴褶		
版本	A0P0	公司地址区域/产品条形码 电子说明书二维码	主图及场景图 文案部份	执行标准/认证图标 ICON表达/产品参数	包装主管 批准	设计日期	2021-07-08
结构设计		包装设计	郑羽高	品类策划 审核	产品经理 审核	备注: 各区域负责人审核无误后在后面打√或×并签字, 签字后则判定为文件正确 签字确认后如有更改的信息请负责人邮件申请更改通知, 并抄送个部门长、附带说明原因。	